
 

 

Referat 
Engdalskolens skolebestyrelsesmøde den 16. september 2021 

 

1. Samarbejde og samarbejdsaftale 

mellem skolebestyrelsen og SFO-

forældreråd, herunder lukkedage 

i skoleåret 21/22. Se bilag. 

 

Samarbejdsaftalen og lukkedagene blev godkendt. 

2. Undersøgelse af ”støtte set-up” 

på Engdalskolen 

- Undersøgelses 
design. 

 

AM redegjorde for tankerne bag designet for dataindsamling 

til kvalificering af arbejdet med at gentænke skolens støtte set 

up. Herefter redegjorde AM for processen frem mod 

november. 

Budgettildelingen til støttefunktioner bliver presset af et stadig 

stigende antal børn til specialklasser. 

AM orienterede om ”mellemformer.” Et tiltag Engdalskolen 

bliver en del af i 2023. 

Der var en god og konstruktiv debat. 

 

3. Kommunikation – mellem skole 

og hjem, og mellem forældrene, 

ikke mindst via AULA 

- Tone 
- Hyppighed  
- Overblik 
 

 

Punktet udsat. 

 

4.  Status på skolens økonomi (bilag 

følger på mødet) 

- Undervisning 
- SFO 
 

SFO: Investeringer på bl.a. en svævebane og ”fuglereder” til at 

gynge i. Økonomien er sund og pengene bliver brugt. Der 

forventes et marginalt underskud på 196.000 som tages af den 

akkumulerede formue. 

 

Skole: Det peger på et overskud, bl.a. skabt af refusioner, 

trivselspenge og underforbrug af vikarer. Der forventes et 

overskud på 765.000.  

 

Det akkumulerede resultat stiger til omkring 5% hvilket der skal 

kigges på og arbejdes på at nedbringe. 

 

Kan vi evt. tænke i teater og koncerter til eleverne? 

 

 

5. Eventuelt og meddelelser 
 

Der er grundet andre ”vælgermøder” bekymring for om vores 
møde kan tiltrække tilstrækkelig antal mennesker. Skal vi på 
grund af det tænke noget andet i forhold til vores dagsorden 



 

 

omkring kapacitetsudfordringer? Kan vi udnytte Peter From fra 
vores Brabrand? Den 14/10 afholder Brabrand Årslevkirke 
møde. Kan vi deltage i det og præge debatten? Det 
undersøges. 
 
 
 
 

 

 

 

 


